
2002年年年年10月月月月9日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

鄧兆棠議員就鄧兆棠議員就鄧兆棠議員就鄧兆棠議員就“加快興建北環線加快興建北環線加快興建北環線加快興建北環線”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於政府建議興建北環線(西鐵經新田到落馬洲)的時間表未能追上新界西北區
的急速發展，本會促請當局從速興建北環線，以便市民可乘坐西鐵直達落馬洲過

境通道。”

(Translation)

Motion on “Expediting the implementation of the Northern Link”
to be moved by Dr Hon TANG Siu-tong

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 9 October 2002

Wording of the Motion

“That, as the Government’s proposed implementation programme for the Northern
Link (linking the West Rail to Lok Ma Chau via San Tin) has failed to keep up with
the rapid development of the North-West New Territories, this Council urges the
Government to expedite the implementation of the Northern Link, so that the public
can have direct access to the Lok Ma Chau boundary crossing by the West Rail.”


